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Agenda, tevens besluitenlijst 
Bestuursvergadering Stichting Hilversumse Meent  
d.d:   4 maart 2025  
Tijd:   20:00 – 22.00 
Locatie:  Zuidzaal 
 

Aanwezig: Marjolein van Houten, Rudy Albers, Alie van Luijk  

Uitgenodigd: Kas, Jennifer 

Afwezig:  

1. Opening 
2. Verslag vergadering d.d. is zoals afgesproken per mail goedgekeurd.   

3. Aanwezig: Kas en Jennifer ivm voorstel website  

4. Ontvangen mail 

5. Communicatie, informatie en digitaal 

Onderwerp Nieuwe website 

Toelichting In de voorgaande jaren is het al meermaals naar voren gekomen in de 

overleggen en plannen: het vernieuwen van de website 

www.hilversumsemeent.nl. 

Namens de redactie Communicatie & PR delen wij graag ons voorstel 

voor de vernieuwing van de website van de Hilversumse Meent en 

Stichting Hilversumse Meent. In dit voorstel stellen we voor om de huidige 

website op te splitsen in twee aparte websites en deze over te zetten naar 

WordPress. Dit heeft als doel de communicatie te verbeteren, kosten te 

verlagen en de gebruikerservaring te optimaliseren. 

 

In de bijlage vinden jullie het volledige voorstel, waarin we de belangrijkste 

voordelen en kostenbesparingen toelichten. Bijlage 5.1 

Gevraagd besluit 
● Splitsing in twee websites: Één voor bewoners (wijkwebsite) en 

één voor de stichting (wijkcentrum, wijkorganisatie & bestuur). 
● Overstap naar WordPress: Meer flexibiliteit, eenvoudig beheer 

en lagere kosten. 
● Kostenbesparing: Huidige onderhoudskosten van €1.000 per 

jaar kunnen dalen naar circa €180 per jaar, met een eenmalige 

investering van €750 voor de overstap. 

Besluit Splitsing website akkoord.  

Financiering voor externe partijen wordt later een voorstel voor 
geschreven.  

 

 

Onderwerp Communicatie Noodopvang COA 

http://www.hilversumsemeent.nl/
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Toelichting De aankondiging van de Noodopvang van het COA op het Hocras terrein 
zorgt voor veel onrust in de wijk.  

Gevraagd besluit 
Het standpunt van de SHM is neutraal, en de wijkorganisatie neemt een 
faciliterende rol in de informatievoorziening. Op de website is een pagina 
gepubliceerd met deze informatie. 

Vanwege het neutrale standpunt neemt de SHM geen rol in bij acties vanuit 
de wijk, zowel door voor- als tegenstanders. Mocht een wijkbewoner op zoek 
zijn naar een ruimte voor bijvoorbeeld overleg, dan zal de SHM deze 
beschikbaar stellen, zolang dit binnen de kaders van de wet- en regelgeving 
gebeurt. 

Besluit Comform 

 
 

      
 

 
6. Beheer (w.o. wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 

 

Onderwerp Opzegging huurcontract Inovum 

Toelichting Inovum heeft het huurcontract opgezegd. Dit heeft invloed op de 
maandelijkse inkomsten van SHM maar levert ook extra ruimte op voor 
intern gebruik of om te verhuren aan derde. 

Gevraagd besluit Wordt er voor de vrijgekomen ruimte een nieuwe huurder gezocht of niet. 

Besluit Voorkeur gaat uit naar nieuwe onderhuurder. Wanneer dit niet te 
realiseren is, zal de zaal gebruikt gaan worden voor regulier gebruik. 

 
7. A&E (w.o wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 
 

Onderwerp Begrotingsvoorstel Koningsdag 2025 

Toelichting Team A&E is gestart met de organisatie van Koningsdag en zij vragen akkoord 
op het begrotingsvoorstel. zie bijlage  Bijlage 8.1 

Gevraagd besluit Akkoord op begrotingsvoorstel van Team A&E 

Onderwerp Vervanging Grote printer 

Toelichting De grote printer wordt niet meer gebruikt omdat deze steeds in storing valt 
en afgeschreven is. Deze moet afgevoerd worden. De kleine printer in de 
spreekkamer. Is goed voor kleine hoeveelheden drukwerk. Maar is erg traag. 
Voor het drukken van posters of grotere hoeveelheden is het wenselijk om 
een laserprinter te gebruiken.  

Gevraagd besluit Aanschaf van een laserprinter. MH heeft van het werk een laserprinter 
gekregen, deze moet even nagekeken worden door het repaircafé.  

Besluit Conform 
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Besluit In principe akkoord mits aanlevering van nieuwe begroting 

 

Onderwerp Sinterklaas Bijlage 8.2.1 en 8.2.2 

Toelichting 
● Uitgaven in 2025 zullen hoger zijn tgv wettelijke BTW verhoging 

van 9% -> 21% voor evenement geëtaleerde activiteiten. 
● Gemeente Hilversum heeft toegezegd om in 2025 pepernoten 

te sponsoren 
● Sponsoring € 500,= voor de Pietenmiddag (zie email 

20/2/2025) 
● Een post onvoorzien meegenomen, dit heeft te maken met 

mogelijk inhuur van extra middelen tbv opschalen ivm grote 
succes.2024  

Verzoek; 

● 2025 Sint SHM Budget  € 5.000,= 
● excl. reserve 2024 € 750,=  
● excl. donatie gem. Hsum € 500,= 

 
Gevraagd besluit Akkoord op begrotingsvoorstel Sinterklaas activiteiten 

Besluit Conform 

 
8. Zorg en Welzijn (w.o. wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 

Onderwerp Aansluiten actiedag Meent Mobiel 

Toelichting In maart organiseert RR een actiedag voor de Meent Mobiel. Idee is dat de 
SHM aansluit bij deze actiedag om SHM te promoten en te vertellen wat de 
SHM doet.  

Gevraagd besluit Wie sluit aan bij de actie dag. 

Besluit Vaste vrijwilligers vragen naast huidige bestuursleden.  

Bij voorkeur geen oud bestuursleden 
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9. Penningmeester 
 

Onderwerp Inversteringsprogramma 2025 

Toelichting Het investeringsprogramma 2025 moet bijgesteld worden. LP heeft een 
voorstel gedaan. Zie bijlage 10.1.1 en 10.1.2 

Gevraagd besluit Vaststellen inversteringsprogramma 2025 

Besluit Voorstel aangepast deze is vastgesteld 

 
Onderwerp Verdeling kostenplaatsen portefeuillehouders 

Toelichting LP heeft een voorstel gedaan voor de verdeling van de kostenplaatsen voor 
onder de verantwoordelijk portefeuillehouders. Deze dient nog deels 
ingevuld te worden. Zie bijlage 10.2.1 en 10.2.2 
 

Gevraagd besluit Akkoord voor voorstel verdeling portefeuillehouders 

Besluit Doorschuiven naar volgende vergadering 

   
      

Onderwerp Nieuwe opbouwwerker Versa Hilversumse Meent 

Toelichting Beste partners,  

  

Onderstaande mail stuur ik uit naam van Lilian Martins en heeft betrekking 

op opbouwwerk in de Meent. 

 

Mijn naam is Lilian Martins, opbouwwerker in uw wijk de Meent. 

Aangesteld voor 2 uur in de week. Ik ben voor verbinding, eigenaarschap 

en inclusie. Werkzaamheden zullen voornamelijk bestaan uit coördinatie 

opbouwwerk van lopende initiatieven met het doel dat deze zoveel 

mogelijk doorgang blijven vinden. Verder ben ik aanspreekpunt en kan ik 

laagdrempelige ondersteuning verlenen voor vrijwilligers bij initiatieven 

zoals de vrouwengroep en de creagroep. U kunt bij mij terecht voor (hulp) 

vragen ter ondersteuning van ideeën en suggesties voor de wijk. Ook kan 

ik snel schakelen met collega's van het wijkteam en overige 

ketenpartners. Ik kijk naar u uit!  

  

Lilian is bereikbaar per mail lmartins@versawelzijn.nl of telefonisch op 

0613965784 
Gevraagd besluit Ter kennisgeving 

Besluit Ter kennisgeving aangenomen 
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10. Algemene en bestuurlijke zaken (w.o wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 
 

Onderwerp Aanstellen secretariële ondersteuning CM 

Toelichting De druk op het bestuur is groot waardoor administratieve en secretariële 
taken in het gedrang komen. Op 14 februari jl heeft er een online 
kennismaking plaatsgevonden. Zij wil het bestuur ondersteunen bij 
administratieve en secretariële zaken zoals vastgelegd in de bij gevoegde 
functie omschrijving. Bijlage 11.2 

Gevraagd besluit CM wordt per 1 mei aangesteld tot secretariële ondersteuner van het 
bestuur van SHM. 

Besluit Conform per 1 mei 

 

 

 

Onderwerp Aanstellen ad interim penningmeester MT 

Toelichting Door het plotselinge vertrek van de penningmeester is er een vacature 
ontstaan. Deze vacature is niet van de een op de andere dag ingevuld. De 
adviescommissie heeft om op ad interim basis een penningmeester 
voorgedragen onder de voorwaarde dat het een tijdelijke opdracht is volgens 
de functieomschrijving in bijlage 11.3 

Gevraagd besluit Aanstellen MT als ad interim penningmeester zonder bestuurlijke 
bevoegdheden, met mandaat voor toezicht kascommissie 

Besluit Conform 

 

Onderwerp Aanpassen overdrachtsdossier Penningmeester 

Toelichting LP heeft een overdrachtsdossier voor de penningmeester doorgestuurd welk 
is opgesteld door het vertrekkend bestuur in 2019. Dit lijkt een goed 
document voor de overdracht aan nieuwe  bestuursleden. Het geeft een 
goed beeld van de taken, echter dient het nog wel aangepast te worden. zie 
bijlage 10.3  

Gevraagd besluit Updaten en bijhouden van overdrachtsdossier om een bestuursfunctie goed 
overdraagbaar te maken.  

Besluit Samen met adviescommissie herschrijven  
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Onderwerp Aanstellen als bestuurslid Herman Bezuijen 

Toelichting HB heeft gereageerd op de vacature in “Je Meent het’ van januari. Op 18 
februari jl heeft er een kennismaking plaatsgevonden met het bestuur en de 
adviescommissie. Dit was van beide kanten positief.  

Gevraagd besluit Herman Bezuijen aanstellen bestuurslid  

Besluit Conform 

 

11. Sluiting 


